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ZAPISNIK 
2. SEJE SVETA STARŠEV OŠ GORNJA RADGONA V ŠOLSKEM LETU 

2022/2023, KI JE POTEKALA V SREDO, 22. FEBRUARJA 2023, OB 16.30 URI V 
VELIKI ZBORNICI OSNOVNE ŠOLE 

 
Dnevni red: 
 
1. Pozdrav, sprejem dnevnega reda in ugotovitev prisotnosti 
2. Pregled in potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev v šolskem letu 2022/23 (26. 9. 2022)  
3. Analiza VIZ dela ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja – ravnatelj, Dejan Kokol 
4. Poročilo šolskega sklada za leto 2022 in Program šolskega sklada za leto 2023 – pomočnica ravnatelja, 

Silva Vračko 
5. Imenovanje članov – predstavnikov staršev v Upravni odbor šolskega sklada za mandatno obdobje 

2023-2027 
6. Imenovanje članov – predstavnikov staršev v Pritožbeno komisijo za mandatno obdobje 2023-2027 
7. Vprašanja, predlogi in pobude staršev 
8. Razno 
 
 
Prisotnih 19 članov: 

Petra Horvat (1. a), Maja Rauter Hamler (1. b), Mihaela Haložan (1. c), Katja Bajec (2. a), Karmen 
Tomažič (2. b), Tanja Dolamič (2. c), Petra Vršič Fras (3. a), Gabriela Voršič (3. c), Tomaž Munda  (4. c), 
Karmen Zorko Vukan (5. a), Nataša Čuš (6. a), Diana Oman (6. b), Matej Hafner (7. a), Andreja Logar  
(7. b), Sabina Steyer Debeljak (7. c), Maja Kurbus (8. b), Blanka Doberšek (8. c), Janja Reihs (9. a),  
Nataša Golob Bračko (9. c). 

Opravičeno odsotni: 

Ksenija Lazar (3. b), Simona Sovič (4. a), Danijela Slekovec (4. b), Jana Štrakl (5. b), Manja Rozmarič 
(5. c), Rajko Capl (6. c), Nataša Čeh (8. a), Ervin Kapun (9. b), Robertto Bevk (PŠ). 

Ostali prisotni: ravnatelj šole g. Dejan Kokol, pomočnici ravnatelja ga. Silva Vračko in ga. Nuša 
Zagorc. 
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K1.) Pozdrav, sprejem dnevnega reda in ugotovitev prisotnosti: 

Zaradi opravičene odsotnosti predsednika Sveta staršev Ervina Kapuna, sejo vodi njegova namestnica 
Sabina Steyer Debeljak. 

Kot sklicateljica 2. seje, je nagovorila in pozdravila vse prisotne v zbornici šole ter preverila število 
prisotnih predstavnikov posameznih oddelkov. Prisotnih je bilo 19 od 28 izvoljenih članov predstavnikov 
Sveta staršev za šolsko leto 2022/23, zato je predlagala sprejem dnevnega reda.  

SKLEP 1:  Vsi prisotni so soglasno potrdili dnevni red.  

 

K2.) Pregled in potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev v šolskem letu 2022/23 (26. 9. 2022): 
Namestnica sveta staršev je predstavila zapisnik in sklepe s 1. seje sveta staršev, z dne 26. 9. 2022. 
Dodatnih vprašanj ali pripomb ni bilo. 

SKLEP 2: Vsi prisotni člani sveta staršev so soglasno potrdili zapisnik 1. seje sveta staršev.  

 

K3.) Analiza VIZ dela ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja – ravnatelj, g. Dejan Kokol: 

Gospod ravnatelj je najprej prijazno pozdravil vse prisotne in nato podal splošne informacije o zaključku 
prvega ocenjevalnega obdobja po prvi ocenjevalni konferenci: 

Na današnji dan je na šolo vpisanih 567 učenk in učencev v redni program šolanja, ter 29 učenk in učencev 
podružnične šole. Po celotni vertikali matične in podružnične šole smo po več kot desetih letih tudi 
trooddelčni. 

Večina učencev je učno uspešnih, nekateri pa so tudi manj uspešni. 13 učenk/-cev je pri posameznih ali 
več predmetih neocenjenih,  od tega je 10 učenk/-cev tujcev, za katere velja možnost, da so neocenjeni in 
se spremlja zgolj njihov napredek. 6 učenk/-cev ponavlja razred, prav tako je 6 učenk/-cev iz prejšnjega 
šol. leta v to šol. leto, ob soglasju učiteljskega zbora, napredovalo z eno negativno oceno (iz 2.- 6. razreda). 
30 učenk/-cev je ocenjevalno obdobje zaključilo z eno oz. več negativnimi ocenami; izrečenih je bilo 8 
vzgojnih opominov; 1. učencu se je odvzel status športnika oz. kulturnika do konca šol. leta; 8 učenk/-cev 
je bilo  v postopku identifikacije za nadarjene učenke/-ce (7 četrtošolcev in 1 učenec petega razreda); 
večina učenk/-cev podružnične šole uspešno napreduje in dosega minimalne ter temeljne standarde znanja. 

SKLEP 3: Vsi prisotni člani sveta staršev so se seznanili z analizo VIZ ob koncu 1. ocenjevalnega 
obdobja.  
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K4.) Poročilo šolskega sklada za leto 2022 in Program šolskega sklada za leto 2023 – pomočnica 
ravnatelja, ga. Silva Vračko: 

Poročilo šolskega sklada je podala predsednica UO šolskega sklada, ga. Silva Vračko in zajema delovanje 
šolskega sklada OŠ Gornja Radgona v koledarskem letu 2022.  

Predstavniki upravnega odbora šolskega sklada so bili: Ervin Kapun, Robertto Bevk, Sonja Muršec,  Lea 
Lihtenvalner, Marinka Kolarič in Silva Vračko (prevzela vodenje 21.10.2022). Nad šolskim skladom bdi 
in ga skrbno vodi Silva Vračko kot predsednica, dodaten finančni nadzor pa izvaja Marinka Kolarič 
(računovodja OŠ GR). 

V tem obdobju so se sestali na treh rednih in petih korespondenčnih sejah. Upravni odbor je med drugim 
glasoval, kako se bodo v prihodnje zbirala sredstva (predvsem s prostovoljnimi prispevki staršev in  
zbiralnimi akcijami). 

Na sejah so odločali o naslovljenih prošnjah in komu/kako dodeliti ta sredstva. Sredstva so se dodeljevala 
tako posamezni generaciji ali skupinam, pa tudi posameznikom, ki so z vlogo in prilogami izkazovali 
upravičenost sofinanciranja posameznega stroška. Od 1.1.2022 naprej so v tem skladu tudi sredstva, ki so 
se zbrala s pomočjo različnih dobrodelnih akcij Rdečega križa Slovenije - Območnega združenja Gornja 
Radgona. Ta sredstva se koristijo za sofinanciranje dejavnosti pri otrocih iz socialno šibkih družin. 

V nadaljevanju je predsednica UO šolskega sklada predstavila Program dela šolskega sklada za leto 
2022/23: sredstva se bodo zbirala po ustaljenih praksah (prostovoljni prispevki, donacije in zbiralne akcije, 
pisanje vlog in prošenj organizacijam, sredstva preko RK Gor. Radgona - Drobtinica). 

Vsa zbrana sredstva se bodo porabljala za sofinanciranje prevozov (velike podražitve), ekskurzij, šole v 
naravi, dnevov dejavnosti, razni nadstandardni programi (gledališke predstave), raziskovalni projekti, 
oprema, učni pripomočki itd... Vsi rezultati zbiralnih akcij se bodo tudi v prihodnje sproti objavljali na 
spletni strani šole. Nadejajo se podpore tudi v prihodnje. 

Ga. Silva Vračko se zahvaljuje vsem donatorjem, organizacijam, predstavnikom odbora in posebej ge. 
Marinki Kolarič za budno skrb in rešitve okrog upravljanja sklada. 

Apel staršem – potrebno je zavedanje vseh staršev in donatorjev, da so vsa ta sredstva namenjena 
izključno učenkam in učencem. 

Po novem je možno prav tako ob koncu koledarskega leta nameniti 0,3% dohodnine za šolski sklad. Prav 
tako se lahko v šolski sklad namenijo tudi sredstva iz fonda dediščine. 

9. c razred: po predstavitvi in vsebini je bilo začutiti spremembe in trud ter se zahvaljujemo predsednici 
UO šol. sklada ge. Silvi Vračko za odlično predstavljeno izčrpno poročilo. 
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SKLEP 4: Vsi prisotni člani sveta staršev so se seznanili s Poročilom šolskega sklada za leto 2022 in 
potrdili Program šolskega sklada za leto 2023. 

 

K5.) Imenovanje članov – predstavnikov staršev v Upravni odbor šolskega sklada za mandatno 
obdobje 2023/27 – ravnatelj, g. Dejan Kokol: 

Za mandatno obdobje štirih let (2023-2027) se izvoli 7-članski odbor, od tega so štirje predstavniki šole, 
in trije predstavniki Sveta staršev. Upravni odbor potrjuje Svet zavoda. Večina sej poteka 
korespondenčno. 

SKLEP 5: Svet staršev je predlagal in potrdil kandidate/-ke: g. Tomaž Munda (4. c), ga. Nataša 
Čuš (6 .a) in ga. Diana Oman (6. b) za imenovanje v Upravni odbor. 

 

K6.) Imenovanje članov – predstavnikov staršev v Pritožbeno komisijo za mandatno obdobje 
2023-2027 – ravnatelj, g. Dejan Kokol: 

Za mandatno obdobje štirih let (2023-2027) se imenuje Pritožbena komisija, ki je sestavljena iz 10. članov, 
od tega imenovanih s strani osnovne šole 6 predstavnikov - vsaj 5 je strokovnih delavcev, 2 starša 
predstavnika iz sveta staršev in 2 strokovna delavca iz drugih šol. Komisijo dokončno potrdi Svet zavoda. 

Ta komisija se sestane v primeru, kadar pride do pisne pritožbe na izdan sklep oz. odločbo s strani 
ravnatelja šole. 

SKLEP 6: Svet staršev je predlagal in potrdil naslednji kandidatki: ga. Gabrijela Voršič (3. c) in 
ga. Karmen Zorko Vukan (5. a) za imenovanje v Pritožbeno komisijo. 

 

K7.) Vprašanja, predlogi in pobude staršev: 

4. c razred: pustno rajanje je samo na nižji stopnji od prvega do tretjega razreda. Zakaj ga ne izvaja cela 
šola? 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: za pustno rajanje se v zadnjem obdobju za učenke/-ce višjih razredov 
nismo odločili iz ključnega razloga, ker so učenci, predvsem predmetne stopnje, to večinsko odklanjali, 
kljub spodbujanju učenk/-cev k maskiranju. Učenke/-ci razredne stopnje pa so imeli pohod in rajanje, 
zato bomo tudi v prihodnje s to prakso nadaljevali. 
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8. c razred: zakaj je prišlo do prepovedi izvajanja šolskih plesov v tem šolskem letu oz. zakaj so učenci 
prikrajšani zanje? 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: v začetku decembra 2022 smo prejeli informacije, da se na spletnih 
omrežjih (Instagram idr.) neprimerno vedejo in izražajo učenke/-ci naše šole, s komentiranjem med 
seboj, kakor tudi do zaposlenih šole... Poudaril je, da je pri tem šlo za javni profil (dostopen vsem), kjer 
so se v desetih dneh pod anonimnimi objavami vrstili neprimerni in žaljivi komentarji nad poimensko 
izpostavljene učenke/-ce, učitelje in učiteljice in ostale zaposlene šole. Pod temi objavami so se v 
nadaljevanju vrstili dodatni neprimerni komentarji, z žaljivo vsebino. S temi komentarji so se nekateri 
profili tudi na ta način razkrili. 

G. ravnatelj je ob seznanitvi z dogajanjem in ob priliki razrednega fotografiranja v mesecu decembru vse 
učenke/-ce devetih razredov zbral skupaj (na osnovi večkratne izpostavljenosti razredničark devetega 
razreda je sklepal, da za temi objavami stojijo primarno devetošolci) in jih postavil pred dejstvo. Tudi 
razredničarke so bile seveda pretresene in žalostne, ob dejstvih in vpletenosti devetošolcev v te zgodbe.  

G. ravnatelj se je ob tem obrnil tudi po nasvet in pomoč k policiji, kjer pa so v glavnem odgovorili, da se 
te stvari zaradi vpletenosti mladoletnih oseb težje rešijo, saj ne gre za resne grožnje nikomur in da so 
možne samo civilne tožbe s strani prizadetih oz. verbalno napadenih. Skupaj z njimi so ocenili, da šola 
ne pristopi k tožbi. 

Pri zgodbi so bili soudeleženi tudi učenke/-ci osmih in sedmih razredov, oz. so vsaj vedeli za te objave 
in komentarje. Oddelčni učiteljski zbor je na osnovi predstavljenega pisnega predloga razredničarke 
izglasoval izrek vzgojnega opomina učenki, ki je profil ustvarila in omogočala/spodbujala objave. 
Dodatno k temu ukrepu je celoten učiteljski zbor (72 strokovnih delavcev šole) glasoval o kolektivnem 
ukrepu - ukinitvi šolskih plesov v tem šolskem letu, na osnovi kolektivnega sodelovanja večine učencev 
predmetne stopnje.   

Ob tem je ravnatelj dodatno poudaril, da učenke/-ci, ki so jih imensko izpostavljali in žalili, doživljajo 
težke preizkušnje, so ogroženi s strani sovrstnikov in  da si ne smemo zatiskati oči, saj takšni komentarji 
in objave lahko imajo težje posledice - žal smo nedolgo nazaj imeli tudi poskus samomora, ki pa sicer ni 
bil povezan s temi dogodki. 

Velika večina staršev je bila ob tej zgodbi presenečenih, ker z njo sploh niso bili seznanjeni. 

 

9. c razred: eden od ustreznih ukrepov bi lahko bil prihod uniformiranega policista oz. kriminalista v 
šolo, pred učenke/-ce,; nadalje bi vse starše bilo potrebno obvestiti preko Lopolisa oz. elektronske pošte. 
Sklican bo tudi sestanek staršev devetih razredov, ker starši devetošolcev niso bili obveščeni pravočasno 
s strani šole. Verbalno nasilje seveda ni sprejemljivo in določene sankcije so bile upravičene. 
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Težavo vidimo v tem, da bi šola morala takoj o tem dogodku obvestiti vse starše ter nas seznaniti z 
vsebino, ki je bila predmet težje kršitve in posledica vseh sankcij, vključno z ukinitvijo šolskih plesov 
višjih razredov. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: vsako leto imamo na šoli predavanje kriminalista oz. policista o varni 
rabi interneta, glede neprimernih objav, obnašanja, verbalnega nasilja itd.. Žal zadeva zaleže za največ 
14 dni. Ponovil je, da je za izvedene ukrepe glasoval celotni učiteljski zbor. Z ukrepom ukinitve plesov 
in razlogi za to so bili obveščeni vsi učenci  preko tedenskih objav.  

 

9. a razred: se strinja z odločitvijo in ukrepi učiteljev.  

Decembra je bilo na šoli organizirano predavanje za starše na temo: Konstruktivno reševanje med-
vrstniškega nasilja. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: se zahvaljujem za izpostavitev tega dejstva. Takšna predavanja 
organizira šola in niso poceni. Žal sta se tega predavanja, poleg nekaterih učiteljic/-ev, udeležila samo 
dva starša učencev. 

 

8. c razred: zakaj se več prireditev sedaj ne odvija v novi večnamenski športni dvorani, kjer je več 
prostora za vse, namesto v avli šole? 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: za VŠD smo zelo hvaležni in ga kot takšnega z veseljem uporabljamo. 
Razlog zakaj še zmeraj izvedemo več prireditve v avli šole namesto v VŠD-ju, pa je v organizacijskem 
vidiku. Razen otvoritve smo v VŠD imeli še skupno proslavo ob dnevu samostojnosti in enotnosti. 600 
otrok je resda veliko, vendar se v VŠD-ju skoraj izgubijo. 

Tukaj gre še za ureditev improviziranega odra, zaščito tal s tepihi, ozvočenje ter luči, ureditev platna s 
projektorjem itn. Šola te opreme sama nima. 

Vsa izposoja seveda tudi nekaj stane in za organizacijo v VŠD-ju se bomo odločili zgolj takrat, ko bo 
večja masa publike in bodo zagotovljena finančna sredstva, za vso ustrezno ureditev in pripravo 
prostora. Zato je odločitev, da se takšne prireditve do takrat izvaja v avli šole. 

 

6. b razred: ali so v projekt Erasmus + lahko vključeni vsi učenci/-ke šole? 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: Erasmus + »voda« (angleški jezik), oz. Erasmus + »steklo« (nemški 
jezik) sta vezana na starostno skupino. Pri obeh projektih so vključeni vsi učenci, ki so želeli oz. si želijo 
sodelovati in so izpolnili določene kriterije. Pri obeh projektih imamo koordinatorje. Povpraševanje po  
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udeležbi je večje od ponudbe in v vsaki skupini mobilnosti je lahko največ 5 učencev, ker smo vezani na 
finančna sredstva projekta. 

Učenci, ki želijo sodelovati, v šoli izpolnijo ankete glede poznavanja projekta, kam želijo iti, ali so 
pripravljeni sprejeti navade družine, se prilagoditi itd.. Določijo se kriteriji, pogledajo se ocene ključnih 
predmetov in skupaj z razredničarko/-kom se oceni, ali učenec/-ka lahko izpusti šolanje za ta čas. 
Vključijo se starši vseh družin in zadeva se pelje naprej. 

 

1. c + 1. b + 1. a razred: starši z beležkami in datumi na dnevni ravni opozarjajo glede nasilja učenca, ki 
se izpostavlja kot najmočnejši, ustrahuje druge učenke/-ce v vseh oddelkih, dogajajo se fizični napadi, 
učenke/-ci ne upajo niti na stranišča, tožijo o bolečinah trebuščkov zaradi psihičnih ustrahovanj, nasilno 
slačenje, nekateri domov hodijo tudi s poškodbami - modricami, tudi presekanimi ustnicami, si ne želijo 
obiskovati šole itn.. Želijo vedeti kako se postopa s tem otrokom, ali so vključene tudi ustrezne zunanje 
institucije. Starši imajo v pripravi tudi zapisnik. Kaj lahko starši še storimo, da bi se naši otroci počutili 
bolje in varne? 

2. b razred: učenci so doma povedali, da učitelji/-ce pritiskajo na učence, naj o teh težavah doma ne 
govorijo, ker bodo drugače kaznovani. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: je najprej izpostavil, da v šoli problemov niti slučajno ne pometamo 
pod preprogo in si ne zatiskamo oči. Še nikoli nismo imeli štirih strokovnih delavk/-cev v svetovalni 
službi. Z vedenjsko problematiko se trenutno soočamo predvsem v 4-5. oddelkih na razredni stopnji in 
to nas zelo skrbi. Ne moremo dovoliti roditeljskega sestanka dotičnih razredov, kjer bi starši s prstom 
kazali na otroka ali starše, ker si v večini primerov otrok ni sam kriv, da je takšen, kakršen je.  

Vse štiri svetovalne delavke se ukvarjajo z dotičnim otrokom vsakodnevno, dodatno se vključujeva še 
ravnatelj in pomočnica ravnatelja. Že dlje časa so vključene tudi zunanje službe, Center za socialno delo 
ter Policija. Letos je dodatno vključen še Vzgojni zavod Veržej - vsak teden, pedopsihiatrinja in klinična 
psihologinja. Potrebno je zavedanje, da se žal takšne stvari lahko zgodijo tudi našim otrokom, ko v 
družini nastopijo takšni težki pogoji. 

Gre za šoloobveznega otroka, ki ga šola ne more in ne sme kar tako izključiti iz učnega procesa. 
Vedenjski napredki pri tem otroku so, a zaenkrat še zelo majhni. Temu učencu smo tudi že izrekli 
vzgojni opomin, s tem smo staršem dali jasen signal, da je treba nekaj korenito spremeniti.  

V preteklosti smo učencem že izrekli tri vzgojne opomine. V skladu z zakonodajo, če Center za socialno 
delo soglaša in ravnatelj najde šolo, ki ga tega učenca prevzela, se ga lahko prešola kot skrajni ukrep, 
sicer to ni možno. 

Tudi za ustreznega spremljevalca šola potrebuje zgovorno in strokovno podprto dokumentacijo, ki pa jo 
mora odobriti pristojno ministrstvo. Hitrih rešitev žal ni! 



 
Osnovna šola Gornja Radgona s Podružnično šolo dr. Janka Šlebingerja 

Prežihova 1, 9250 Gornja Radgona 
                                                          Šolsko leto 2022/23 

 

  
 
 
 
 
 
 
 

Ravnatelj je v nadaljevanju svetoval, da straši otroke vzpodbujajo po svojih močeh in da jim v tej težki 
situaciji poskušamo pomagati vsi skupaj. Šola izvaja vse in še več, kot se od nas pričakuje! 

Odg. pomočnica, Silva Vračko: z otrokom se tudi sama vsakodnevno ukvarja in pove, da se majhni 
koraki izboljšanja otroka poznajo, a vendar so.  

 

2. b razred: projekt avtobusna postaja. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: šola je po svoji plati že v prejšnjem šolskem letu oddala pobudo 
naprej, tudi na pobudo Sveta staršev, ki je bila tudi vroči kostanj, kar se tiče predvolilnih in prioritetnih 
obljub. Podali smo nekaj rešitev, tako kratkoročnih kot tudi dolgoročnih, da bi se avtobusno postajališče 
za potrebe šole prestavilo bližje šoli. Hitrih rešitev žal ni. Trenutno so šolski prevozi povezani z javnimi 
prevozi in tako vezani z javnim postajališčem. Kakršne koli spremembe pa so nerešljive v tem šolskem 
oz. koledarskem letu, prevozniki si ne dovolijo ustavljanja avtobusov izven relacij, ki jih uradno imajo 
(zaradi zakonodajo in strogih sankcij v primeru kršitev). 

 

5. a razred: jutranji prihod otroka v razred. Otrok prihaja v šolo okrog sedme ure zaradi predure in 
varnostnica ga naj ne bi spustila pravočasno naprej in tako občasno lahko zamudi na uro. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: predure se vedno pričnejo ob 7:30h, varnostnikov na šoli nimamo, žal 
tudi ne več informatorjev, ker šola ni bila uspešna na razpisu za program javnih del. Namesto njih imamo 
informatorko – čistilko, ki je na voljo med deseto in petnajsto uro. Zjutraj imamo izključno dežurne 
učitelje, ki so tako dežurni od sedme ure naprej. Se bomo z njimi pogovorili glede spuščanja otrok v 
učilnice. 

 

5. c razred: zahvala za posluh šoli in za odlične brezlaktozne diete. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: vzeto na znanje, bomo predali pohvale. 

 

9. c razred: posebna pohvala in zahvala šoli, kar se tiče izvedbe in organizacije izleta v London, še 
posebej učiteljicama ge. Tanji Vukajč in ge. Silvi Plohl. Obe sta se osebno zelo zavzeli za vse učence, 
posebej sta pomagali tistim, ki so prvikrat stopili na letalo in bili vsem učencem praktično 24 ur na 
razpolago. Odlično sta na sestankih tudi predstavili izlet tako učenkam in učencem, kot nam staršem. 
Otroci so s to čudovito ekskurzijo pridobili veliko lepih spominov in izkušenj. Upamo, da bodo takšne 
izkušnje ob svojem času  deležni tudi ostali učenci šole. 
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Nadalje želimo pohvaliti tudi za odlično izvedbo sestanka karierne orientacije. Zelo dobro in na 
razumljiv način so bile otrokom predstavljene smeri izobraževanja. Tudi učenkam/-cem, ki še niso 
odločeni, se še naprej trudijo s sestanki in predstavitvami. Največja zahvala tukaj gre šolski psihologinji 
ge. Niki Forjanič Huber od vseh devetih razredov za njeno srčnost, ki svojo delo tako opravlja 
profesionalno in s čutom. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: se najlepše zahvaljujemo za pohvale, ki jih bomo z veseljem prenesli 
sodelavkam. Nas veseli in se zahvaljujemo, da znajo starši tudi pohvaliti, saj pri tem gre za dodatno 
vzpodbudno motivacijo zaposlenim. 

 

7. a razred: najprej pohvala tudi iz naše strani glede urejenega Lopolisa, da imajo sedaj tudi naši starši 
na voljo širši vpogled v ostale module, posebej zahvala ge. Nuši Zagorc za to ureditev.  

Odg. pomočnica, ga. Nuša Zagorc: sedaj imajo starši vpogled v opombe, graje, pohvale, ki jih učitelji 
vpišejo - z 24 urnim zamikom.  

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: kljub temu pa starše prosimo, da se otroke uči, da tudi v primeru slabe 
ocene ali vpisa zaradi česar koli že, imajo priložnost, da doma sami zaupajo in povejo za ocene in 
dogodke – k temu je treba stremeti. Ta faza je tudi ključna v odrasli dobi, da imamo medsebojno 
zaupanje. 

 

7. a razred: na kakšen način imajo otroci urejen odhod na malice, ker se otroci pritožujejo, da jih 
spuščajo prepozno in jim nato zmanjkuje časa, da bi se sploh najedli. 

Odg. pomočnica, ga. Nuša Zagorc: 7. a razred gre na malico ob 10:05h, sedijo pri drugi mizi takoj za 
devetošolci. Kdor je prej v vrsti, prej dobi malico. Otroci pogosto pozabljajo na kartice za prehrano, če 
je postopek tekoč, so lahko vsi otroci v štirih minutah pri mizi. Torej vsi sedmošolci in 8. c razred, ob 
10:10h v koloni več ne stoji praktično nihče. Ob 10:25h se začne naslednja ura pouka. 

Torej otroci naj zraven nosijo kartice, velikokrat se tudi zgodi, da otroci iz vrst potem še skačejo v 
garderobe po kartice oz. se vpisujejo pri mizi za beleženje. Velikokrat se pojavljajo isti otroci brez 
kartic. To minimalno odgovornost otroci naj imajo, to jim zmeraj ponavljamo. 

Seveda pa, če ni za malico kaj posebej privlačnega, nimajo želje pohiteti k malici. 

Odg. pomočnica, ga. Silva Vračko: učenci iz predmetne stopnje na malico običajno čakajo v garderobi, 
se pogovarjajo in/ali igrajo. Zato večkrat malo pozabijo slediti uri in potem posledično tudi malo 
zamudijo na malico.  
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7. a razred: v jedilnici šole več ni avtomata za vodo. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: avtomate za vodo smo samo (s pedagoškega pristopa) prestavili iz 
vidnega polja učenk/-cev, ker smo opazili, da so si učenci z vodo postregli pred obroki in posledično so 
potem tudi bili manj lačni oz. so manj pojedli. Pitniki sedaj stojijo pred vstopom v jedilnico. 

 

7. a razred: v razmislek, razredno fotografiranje otrok bi lahko izvedli prej, recimo takoj septembra ali 
začetek oktobra, ko so v šoli v glavnem še vsi učenci/-ke. 

Odg. ravnatelj, g. Dejan Kokol: glede datuma izvedbe fotografiranja ni pravila in je stvar dogovora z 
izvajalcem. Seveda imajo izvajalci na začetku fotografiranja veliko šol, zato tudi prihaja do terminov kot 
jih imamo.  Ustreznega termina za slikanje pa ni, vedno bo kdo manjkal. Drugačen termin oz. predlog je 
pa vzet na znanje in bomo videli, kaj bi se dalo urediti v prihodnje. 

 

K8.) Razno: 

Namestnica Sveta staršev, ga. Sabina Steyer Debeljak, se je zahvalila vsem za navzočnost, za vse 
pobude, predloge in zahvale. Sejo je zaključila ob 18:43h. 

 

 

Gornja Radgona, 3. 3. 2023 

 

Zapisal: Matej Hafner           Ravnatelj: g. Dejan Kokol 

       Namestnica sveta staršev: ga. Sabina Steyer Debeljak 


